
AD 6 ) Aiuriranie podatkov v Nairtu razvoia odprtesa Sirokopasovnega omreZia
elektronskih komunikacii naslednie generaciie v obiini Bovec

Spomladi 2017 je bil na Obdinskem svetu Obdine Bovec sprejet Nadrt razxoja odprtega
Sirokopasovnega omrelja elektronskih komunikacij naslednje generacije v obdini Bovec.
Pripravljavec nadrta Nejc Kumar, RRA Severne Primorske, nas je 9.11.2017 seznanil s

spremembo Stevila belih lis, ki so bile uradno objavljene na spletnih straneh Ministrstva za
javno upravo. Na obmodju obdine Bovec je trenutno 226, in ne, kot prvotno v dokumentu, 257
belih lis. Nadrt je aZuriran na ugotovljeno novo stanje in je dan Obdinskemu svetu v potrditev.

Odbor za gospodarstvo in GJS je bil na svoji 14. redni seji s spremembo podatkov belih lis
seznanjen.

Predlos sklepa:

Obiinski svet Obiine Bovec sprejme sklep o potrditvi aZuriranega Nairta razvoja
odprtega Sirokopasovnega omreija elektronskih komunikacij naslednje generacije v
obiini Bovec, kot je bil predloien z gradivom.

Pripravila Cecilij a Avsenik.
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